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                                                  Abstract 

A work registers in a managerial logic which involves a deep analysis of the project of the court 

of justice in Mila, to take out the major causes of the delay of the project and find a managerial 

solution adapted to the organizational structure responsible for the project management The 

solution chosen to improve the performance of the organizational structure and reduce even to 

eliminate the causes of the delay in future project it is the risk management of project which is an 

increasing concern in the field of the construction. It limits itself not only to the analysis of the 

technical risks, but also covers the Financial, economic, organizational risks, statutory, and with 

other types of crucial risks for complex and strategic construction projects. 

 

                                                 Résumé 

Un travail inscrit dans une logique managériale qui s’agit d’une analyse profonde du projet de la 

cour de justice â Mila, afin de ressortir les grandes causes du retard du projet et trouver une 

démarche managérial adaptée à la structure organisationnelle responsable de la gestion de projet 

La démarche choisis pour améliorer la performance de ce dernier et réduire voire éliminer les 

causes du retard au futurs projet c’est le  management des risques de projet qui est une 

préoccupation croissante dans le domaine de la construction. Il ne se limite pas seulement à 

l’analyse des risques techniques, mais couvre aussi les risques financiers, économiques, 

organisationnels, réglementaire, et d’autres types de risques cruciaux pour des projets de 

construction complexes et stratégiques 


